
Bestyrelsesmøde MC-afd. D.09-03-2016 
 

 

Møde sted:  
Deltager: Peter, Palle, May-Britt, Finn, Lis og Jan 

Fraværende: Ingen 

 

Møde start: 19.00                               Referent: Peter Mastrup 

 Møde slut: 22.00        Side 1 af 2 

Dagsorden. 
 

 Klasser til løb i 2016 
Gj køres som 2015, 2. pinsedag A/B maxi, C maxi og 85 open. 
 

 Kontrol af klasser på DMU online. 
Palle kontrollere for fejl. 
 

 Udstilling i Næstved 
May-Britt har kontakten til kommunen, udstillingen vil være på Ringstedgade, 
det vedtages at der ikke bliver micro prøvekørsel, pga. områdets 
beskaffenhed. Der vil blive uddelt certifikater til en gratis prøve tur på NMKs 
bane. May-Britt kontakter Claus Risager, for videre planlægning. 
 

 Løbsansøgninger. 
Peter laver alle løbsansøgninger. 
 

 Opsætning af checkliste. 
Opdateret. 
 

 Referater på hjemmesiden. 
Peter hjælper Lis 
 

 Face book annonce. 
Der arbejdes på at oprette annonce, ved 2. pinsedag og A-DM 
 

 Elite team. 
Peter arbejder videre på hvordan der kan laves elite team, der måske kunne 
få et tilskud, hvis de repræsenteret NMKM. 
 

 Træningsskole. 
Johnson er tov holder for træningsskolen, der vil blive holdt to små pauser i 
løbet af dagen d. 19. hvor der vil blive kørt micro KM, det forventes at maxi 
mini køre ser micro heatene. 
 



Bestyrelsesmøde MC-afd. D.09-03-2016 
 

 

Møde sted:  
Deltager: Peter, Palle, May-Britt, Finn, Lis og Jan 

Fraværende: Ingen 

 

Møde start: 19.00                               Referent: Peter Mastrup 

 Møde slut: 22.00        Side 2 af 2 

 Planlægning af kommende bestyrelsesmøder. 
2. maj, 30.maj 
 

 Oprettelser af tilmeldinger på hjemmesiden. (løb- og arbejdsdage) 
Peter opretter tilmeldinger. 
 

 Klubmesterskab, kan man betale med årskort og træningsbilletter? 
Der kan ikke betales med årskort og biletter, der er lidt arbejde med 
tidstagning og bestilling af pokaler. 
 

 Kontingent til DMU – før blev det afregnet x2 Nu bliver det afregnet for hele 
når der sker indmeldelse på nettet.  
Dette er DMU’s nye struktur, og skal tages op på DMU 
repræsentantskabsmøder, hvis det skal ændres, dette tages op før næste rep. 
møde. 
 

 Div. 
Martin W spørges om der ikke kan stå by og klub i DM-A program. 
GJ plakat laves hurtigst mulig som reklame.  
Alle års kort er sendt ud. 
Lis arbejder vider på at der kan betales med swipp. 

 

 

 

 


